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Abstract (en)
[origin: US2018187381A1] An earth working roller for use in an earth working machine comprising a roller drum (30), which extends in a direction
along a roller axis of rotation (D), surrounds a roller interior (34), and has an essentially circular outer circumferential contour, wherein a substrate
breaking configuration (38) is provided on the outer circumferential surface (32) of the roller drum (30), characterized in that the substrate breaking
configuration (38) comprises a plurality of impact bars (40) along the roller drum (30) essentially in the direction of the roller drum axis of rotation
(D), as well as a plurality of breaker bars (44) along the roller drum (30) in an essentially circumferential direction.

Abstract (de)
Eine Bodenbearbeitungswalze für eine Bodenbearbeitungsmaschine, umfassend einen in Richtung einer Walzendrehachse (D) langgestreckten,
einen Walzeninnenraum (34) umgebenden Walzenmantel (30) mit einer im Wesentlichen kreisrunden Außenumfangskontur, wobei an einer
Außenumfangsfläche (32) des Walzenmantels (30) eine Bodenbrecherformation (38) vorgesehen ist, ist dadurch gekennzeichnet, dass die
Bodenbrecherformation (38) eine Mehrzahl von im Wesentlichen in Richtung der Walzendrehachse (D) sich entlang des Walzenmantels (30)
erstreckenden Schlagleisten (40) und eine Mehrzahl von im Wesentlichen in Umfangsrichtung um die Walzendrehachse (D) sich entlang des
Walzenmantels (30) erstreckenden Brechleisten (44) umfasst.
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